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31 stycznia 2022 roku 

Dariusz Grajda 

Radny Rady Powiatu Otwockiego  

Pani Grażyna Kilbach 

     Przewodnicząca  

Rady Powiatu Otwockiego 

 

 

ZAPYTANIE 

do Starosty Otwockiego  w sprawie przygotowania inwestycji drogowej w aspekcie 

prawidłowości decyzji zrid, część 2. 

 

 

Kierując się dobrem powiatowej wspólnoty samorządowej, przestrzeganiem zasad 

praworządności,   stosownie do art. 21 ust. 9,10, 11  ustawy o samorządzie powiatowym, 

kieruję poniższe zapytanie. 

 

Stan faktyczny. 

W poprzednim zapytaniu dotyczącym działań Starosty jako Organu administracji i jako 

przewodniczącego organu wykonawczego powiatu  w sprawie zadania inwestycyjnego pn. 

rozbudowa drogi powiatowej nr 2713W w miejscowościach Stara Wieś, Dąbrówka, 

Celestynów zawarłem kilka zapytań.  

Udzielone przez Starostę odpowiedzi, w części nie odnosiły się do zapytań. 

Skoro pytanie brzmiało:  

„Czy w przypadku podjęcia działań naprawczych Starosta będzie czekał na zwrot akt od 

Wojewody, czy przezornie pozostawił sobie komplet takich akt i może podjąć działania 

naprawcze od razu?” 

 

A udzielona odpowiedź brzmi 

 

To  oznacza, że brak jest zrozumienia pytania chyba nadmiernie złożonego. Bowiem pytanie 

nie dotyczyło posiadania akt przez ZDP reprezentującego Inwestora, ale posiadania kompletu 

akt przez Organ administracji, posiadania ich w Starostwie. A to oznacza, czy jeśli obywatel 

wystąpi do Starosty o dostęp do tych akt, np. poprzez informację publiczną, to czy otrzyma 

kopie tych akt od Starosty, czy będzie odesłany z kwitkiem, bo Starosta nie posiada akt, gdyż 

przesłał je do Wojewody i nie zostawił sobie odpisu. Dodatkowo sprawdzę to poprzez wniosek 

o informację publiczną.  
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Pytania. 

1) Czy Starosta jako organ administracji pozostawił sobie komplet akt w sprawie 

postępowania zakończonego wydaniem decyzji  ZRID Starosty Otwockiego Nr 5/2021 

z dnia 19.07.2021 r.  znak AB.6740.DR.3.2021.PG? 

 

Odpowiedź proszę przekazać na mój adres mailowy wskazany w Biurze Rady. 

 

 

 
 

 


